



COOPERATION AND PARTNERSHIP AGREEMENT

Saturday, January 19, 2019

Federal state budgetary educational institution of higher education "Astrakhan State University", hereinafter referred to as "ASU", represented by acting rector Konstantin Alexeevich Markelov, acting on the basis of Order No. 12-07-03/10 of the Ministry of Education and Science of the Russian Federation dated 05.02.2018, on the one part, and "Dr. Babasaheb Ambedkar Open University", established by Government of Gujarat, India, herein after referred to as "BAOU", represented by Prof. (Dr.) Ami Upadhyay Acting Vice Chancellor vide Order No. GH/SH/32/BOU/1695/Conf.1/KH2 dated 06.12.2018 by Education Department, Government of Gujarat, India, collectively referred to as the Parties, recognizing the need to foster cooperation in the fields of education and science, have agreed about the following:

1. Subject of the Agreement

1.1 Subject of Agreement is enhancement of cooperation and strengthening links between the Parties in educational and scientific spheres, as well as creation of an enabling environment to share new experiences, technologies, ideas and information in the field of education, organization of joint projects, including scientific projects, on mutually agreed terms.

The cooperation priorities between the parties shall be assistance:

- in exchange of students on different forms of training;
- selecting educational programs, recruitment of staff and students that meet the objectives for cooperation and priority directions for the Parties,
- exchange of experience and information;

СОГЛАШЕНИЕ О СОТРУДНИЧЕСТВЕ И ПАРТНЕРСТВЕ

Friday, January 18, 2019

Федеральное государственное бюджетное образовательное учреждение высшего образования «Астраханский Государственный Университет», именуемое в дальнейшем «АГУ», в лице и.о. Ректора Маркелова Константина Алексеевича, действующего на основании приказа Министерства образования и науки Российской Федерации от 05.02.2018 № 12-07-03/10, с одной стороны, и "Dr. Babasaheb Ambedkar Open University", established by Government of Gujarat, India, herein after referred to as "BAOU", represented by Prof. (Dr.) Ami Upadhyay Acting Vice Chancellor vide Order No. GH/SH/32/BOU/1695/Conf.1/KH2 dated 06.12.2018 by Education Department, Government of Gujarat, India, совместно именуемые Стороны отмечая необходимость развития сотрудничества в области образования и науки, заключили настоящее Соглашение о нижеследующем.

1. Цели и задачи Соглашения

1.1 Целью настоящего Соглашения является расширение сотрудничества и укрепление связей Сторон в сфере образования и науки, а также создание благоприятных условий для обмена новыми опытом, технологиями, идеями и информацией, в области образования, организации совместных проектов в том числе научных, на взаимовыгодных условиях.

Основными задачами сотрудничества между Сторонами является оказание содействия в:

- обмене студентами по различным формам обучения;
- подборе образовательных программ, кадров и обучающихся отвечающих целям сотрудничества и приоритетным для Сторон направлениям;